



編號 MDD/003/2014

Ref. No.:

日期 2014年10月8日

Date: 8 Oct 2014

香港交易及結算所有限公司是香港聯合交易所有限公司、香港期貨交易所有限公司及香港中央結算有限公司之認可控制人
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited is the recognised controller of The Stock Exchange of Hong Kong Limited, Hong Kong Futures Exchange Limited and Hong Kong Securities Clearing Company Limited

通告 CIRCULAR

事項 載錄 2013 年香港主板及創業板上市公司年報/中期報告/季度報告的光碟現已推出
Subject: **MAIN BOARD AND GEM ANNUAL/INTERIM/QUARTERLY REPORTS 2013 ON DVD**

查詢/Enquiry: DataProducts@hkex.com.hk

We are pleased to announce that the following two sets of digital video disks (DVD) containing listed companies' annual/interim/quarterly reports are now available for public subscription via the Hong Kong Exchanges and Clearing Limited (HKEx) website:

1. **Main Board Listed Companies' Annual Reports/Interim Reports 2013 DVD** contains electronic copies of annual reports and interim reports (both the English and Chinese versions) of Main Board listed companies for the financial year ending in 2013 that were released on or before 30 June 2014.
2. **GEM Listed Companies' Annual Reports/Quarterly Reports 2013 DVD** contains electronic copies of annual reports and quarterly reports (both the English and Chinese versions) of companies listed on the Growth Enterprise Market ("GEM") for the financial year ending in 2013 that were released on or before 30 June 2014.

The new DVDs are offered to meet the needs of market participants and other parties interested in an off-line archive of the financial reports. With the built-in search facility of each disk, documents can be accessed by stock code or issuer name.

Online subscription to the DVD sets and other HKEx data products can be made through the HKEx website at <https://www.hkex.com.hk/eng/ods/English/asp/prdList.asp#000000300>.

Winnie Sin
Vice President
Sales and Marketing, Market Data
Global Markets Division

香港交易及結算所有限公司
Hong Kong Exchanges and Clearing Limited

香港中環港景街一號國際金融中心一期12樓
12/F, One International Finance Centre, 1 Harbour View Street, Central, Hong Kong

電話 Tel: +852 2522 1122 傳真 Fax: +852 2295 3106 網址 Website: www.hkex.com.hk 電郵 E-mail: info@hkex.com.hk

香港交易及結算所有限公司(香港交易所)推出以下兩套上市公司年報/中期報告/季度報告光碟 (DVD)，歡迎公眾透過香港交易所的網頁訂購：

1. **主板上市公司 2013 年年報及中期報告光碟**載錄主板上市公司於 2014 年 6 月 30 日或以前就財政年度止於 2013 年所發布的年報及中期報告 (中、英文版兼備)。
2. **創業板上市公司 2013 年年報及季度報告光碟**載錄創業板上市公司於 2014 年 6 月 30 日或以前就財政年度止於 2013 年所發布的年報及季度報告 (中、英文版兼備)。

香港交易所推出兩套新的光碟，旨在滿足市場及其他有興趣的人士對備存公司財務報告作日後參考的需要。每隻光碟均有內置的搜尋功能，使用人士只需鍵入公司名稱或股份代號，即可迅速找到所需的文件。

該兩套光碟以及其他香港交易所數據產品均可透過香港交易所網頁 (<https://www.hkex.com.hk/chi/ods/Chinese/asp/prdList.asp#000000300>)訂購。

環球市場科市場數據
營銷及市場推廣副總裁
冼韻妮謹啟